
Zápis zo zasadnutia Akademického senátu FRI UNIZA  

zo dňa 30.6.2022 
 

Prítomní členovia: Bachratá, Bachratý, Boško, Čičmancová, Mulík, Olešnaníková, Pančíková, Přikrylová, 

Ševčík, Tarábek, Varga, Vrábel 

Neprítomní členovia: Dubovec, Kolok, Majer, Marušincová, Moravčík,  Segeč, Šotek, Uramová, Václavková 

Hostia: Kršák, Lendel, Koháni, Rešetková 

 

Program rokovania: 

1. Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na FRI UNIZA pre všetky stupne na akademický rok 

2023/2024. 

2. Rôzne. 

a. Vyhodnotenie úloh. 

Zasadnutie AS otvoril predseda AS p. Varga, privítal členov a hostí a konštatoval, že senát je 

uznášaniaschopný s počtom prítomných členov 12. Rokovanie prebiehalo hybridne v miestnosti RA101 a 

prostredníctvom aplikácie MS Teams. 

Predseda AS predložil program rokovania na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 11, za: 11, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

1. Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na FRI UNIZA pre všetky stupne na 

akademický rok 2023/2024. 

P. prodekan Lendel predložil na schválenie materiál Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na 

FRI UNIZA pre 1. stupeň na akademický rok 2023/2024. Vysvetlil zmeny oproti minulému roku, ktoré sa 

týkali najmä dĺžky štúdia externou formou, definície poplatkov za externé štúdium a prijímancie konanie, 

zmenu názvu na aplikovanú informatiku, aktualizáciu sekcie uplatnenia absolventov. P. Tarábek a p. Bachratý 

sa pýtali, či je možné fixnú sumu nahradiť odkazom, p. prodekan odpovedal, že používame predpísaný 

formulár letáku a tieto sumy musia byť uvedené a aktualizujú sa každoročne. P. prodekan Lendel aktualizuje 

výšku stravného podľa aktuálneho cenníka. Senátori navrhli štylistické úpravy textu, ktoré boli zapracované. 

Predseda AS predložil materiál na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 12, za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie 2022/15: AS FRI UNIZA schvaľuje Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na 

FRI UNIZA pre 1. stupeň štúdia na akademický rok 2023/2024 v upravenom znení. 

P. prodekan Lendel predložil na schválenie materiál Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na 

FRI UNIZA pre 2. stupeň na akademický rok 2023/2024. Vysvetlil zmeny oproti minulému roku, ktoré sa 

týkali rovnakých úprav ako pri predošlom materiály. Okrem toho sa na základe komunikácie s garantmi 

študijných programov druhého stupňa zvýšil plánovaný počet prijatých študentov na IIS, ASI a IM, aby bol 

pokrytý vyšší dopyt zo strany končiacich študentov nových študijných programov bakalárskeho stupňa IaR a 

IaST.  

Predseda AS predložil materiál na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 12, za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie 2022/16: AS FRI UNIZA schvaľuje Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na 

FRI UNIZA pre 2. stupeň štúdia na akademický rok 2023/2024 v upravenom znení. 

P. prodekan Koháni predložil na schválenie materiál Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na 

FRI UNIZA pre 3. stupeň na akademický rok 2023/2024. Uviedol, že okrem aktualizácie termínov k žiadnym 

zásadným zmenám v materiáloch nedošlo. 

Predseda AS predložil materiál na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 12, za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie 2022/17: AS FRI UNIZA schvaľuje Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na 

FRI UNIZA pre 3. stupeň štúdia na akademický rok 2023/2024 v upravenom znení. 

  



2. Rôzne. 

a) Vyhodnotenie úloh – p. prodekan Lendel požiadal o posun termínu na ďalšie zasadnutie AS. 

- P. Tarábek navrhol na diskusiu tému zvýšenia stravného od 1.7.2022. Uviedol, že ceny stravného sa u nás 

za posledných 8 mesiacov zvýšili o vyše 30%. Podľa štatistického úradu sa v dokumente medziročné 

indexy spotrebiteľských cien k aprílu 2022 uvádza medziročná úhrnná inflácia 11.8%, celkovo za 

potraviny a nápoje 13,9%. Platy sa majú u nás navýšiť o 3%. Naskytá sa preto myšlienka, či nejde 

o zneužívanie aktuálnej situácie. Otázka bola, na základe akých podkladov sa ceny vypočítavajú a ako to 

vedia ovplyvniť zamestnanci alebo odbory, ak je cena neúmerne zvýšená voči nákladom. K diskusii sa 

pridala aj p. Čičmancová, ktorá je členkou ŠRVŠ a informovala, že ŠVRŠ aktuálne monitoruje ceny jedál 

a ubytovania a informuje o zvýšení cien stravy na všetkých opýtaných univerzitách, ktoré poskytli údaje. 

Nie je však jasné o koľko sa ceny zvýšili. P. Mulík dodal, že nastáva situácia, kedy je pre našich študentov 

výhodnejšie stravovať sa mimo menzy. P. Bachratá navrhla, nech dá univerzita pravidla, podľa čoho sa 

budú ceny vypočítavať a takýto systém bude transparentný. Senátori sa zhodli, že by bolo vhodné túto 

problematiku otvoriť na zasadnutí AS UNIZA. 

- P. dekan poďakoval všetkým za prácu v tomto akademickom roku a poznamenal, že nás čaká možno 

náročnejšie obdobie počas ktorého sa bude formovať štatút UNIZA. 

- P. predseda senátu poďakoval senátorom za ich prácu v uplynulom období. 

 

Úlohy: 

 

Aktuálne úlohy Zodpovedný Termín 

Vypracovanie prehľadného zoznamu voliteľných predmetov 

a počtov prihlásených študentov za posledné roky a jeho 

predloženie členom senátu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Vypracovať štatistiky ohľadom praktických cvičení 

z matematiky a informovať o efektivite imatrikulačného testu. 

Zhodnotiť ohlasy učiteľov tohto predmetu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Analyzovať koľko študentov z tých, ktorí absolvovali a z tých, 

ktorí neabsolvovali PS dokončí 1. ročník 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Urobiť štatistiku ako sa vyvíja štúdium u tých, ktorí boli 

prijatí na základe úspešného riešenia olympiád. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

 

 

 

V Žiline 30.6.2022 Zapísal: V. Olešnaníková 

 Schválil: M. Varga 


